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Dnr 09KS/0854 Kommunfullmäktige 2012-05-23 § 114 

 
 

Svar på motion om belysningsprogram 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Motionen anses besvarad. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att utarbeta ett belysningsprogram 

för centrala Gustavsberg. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Annika Andersson Ribbing och Jan-Olof Landqvist (S) har i en motion före-

slagit att kommunen ska utarbeta ett belysningsprogram. 

 

Förvaltningen har föreslagit att motionen avslås. 

 

Kommunstyrelsen har föreslagit kommunfullmäktige besluta: 

 

1. Motionen avslås. 

2. Förvaltningen får i uppdrag att utarbeta ett belysningsprogram för 

centrala Gustavsberg. 

3. Kommunfullmäktiges uppdrag i beslutet om 2011 års budget om att 

upprätta belysningsprogram för Gustavsberg, Hemmesta och Brunn 

rivs upp. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Kommunstyrelsens beslut 2011-10-12, § 215 

Svar på motion om belysningsprogram, KLK 2011-09-11 

Motion, 2009-11-09 

 
Yrkanden 

 

Peter Frej (M), Jan-Olof Landqvist (S) och Annika Andersson Ribbing (S) 

yrkar att kommunfullmäktige beslutar: 

 

1. Motionen anses besvarad. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att utarbeta ett belysningsprogram 

för centrala Gustavsberg. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunfullmäktige beslutar enligt yr-

kandet från Frej m.fl. och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt yr-

kandet. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Den socialdemokratiska gruppen välkomnar kommunfullmäktiges beslut. 

Det innebär att fullmäktige ställer sig positiv till att kommunen ska arbeta 

med belysningsfrågorna på ett mer strategiskt sätt. Vinsterna med detta är 

flera, en genomtänkt användning av ljussättning och belysning gör att kom-

munen kan minska energiåtgången, öka trivseln och tryggheten. Erfarenhet 

från andra kommuner och undersökningar som gjorts visar också att klotter 

och skadegörelse minskar och trafiksäkerheten ökar med strategisk ljussätt-

ning/belysning. 

 

Denna motion har haft en väldigt lång beredningstid. Motionen framlades 

för flera år sedan. Motionen har behandlats positivt i både kultur- och fri-

tidsnämnden och samhällsbyggnadsnämnden. Trots detta valde kommunsty-

relsen att föreslå kommunfullmäktige ett avslag på motionen. Under kväl-

lens möte valde dock majoritetsledningen att ändra sig på nytt och ändringar 

på väsentliga punkter antogs. Vi socialdemokrater är glada över att vår mo-

tion därmed förhoppningsvis kan ge resultat och ser nu fram emot att arbetet 

med bättre belysning/ljussättning kan starta i praktiken!” 

 
Sändlista 

 

KLG 

 

____________ 


